

✦ 国家园艺专业核心期刊
✦ 全国优秀农业期刊
✦ 福建省优秀科技期刊

ISSN 2095-5774
CN35-1317/S

东南园艺

—— 原《福建果树》 ——

SOUTHEAST HORTICULTURE

主管：福建省农业科学院 主办：福建省农业科学院果树研究所 福建省农业厅种植业管理处

2013年
第3期



葡萄新品种——夏黑
(闽认果2013002)

目 次

试验研究

- 花粉直感对‘圆黄’梨果实品质的影响 田 瑞,胡红菊,杨晓平,等(1)
- 47 份无患子种质果实性状与种子性状的相关性研究 姜翠翠,卢新坤,叶新福,等(6)

研究简报

- ‘翠玉’等特早熟梨新品种引种试验初报 黄若展(12)
- 特早熟蜜柑‘大分一号’引种初报 吴兴明(16)
- 锥栗保鲜技术比较试验 辛维华(19)

调研论坛

- 森林公园标识系统的类型构建与设计研究 闫丹丹,潘 辉,赵 明(22)

葡萄专栏

- 巨峰葡萄氮磷钾肥效及其适宜用量研究 薛晓虹,钟勇法(27)
- 福建红地球葡萄区试观察 刘鑫铭,雷 龔,陈 婷,等(30)
- 巨峰葡萄霜霉病发生的主导因素与不同药剂防效 裴朝鉴(34)
- 气象因子变化对红地球葡萄花量的影响 张名福,邱泉成,廖炜原,等(37)
- 惠良刺葡萄性状表现及其分子鉴定 王道平,雷 龔,施金全,等(40)
- 巨峰葡萄果实大小粒的发生与调控 詹小敏,陈 婷,蔡盛华,等(43)
- 夏黑葡萄控产提质增效技术集成与应用 高超跃,蔡盛华,刘鑫铭,等(46)
- 夏黑葡萄丰产优质关键栽培技术 黄清秀,傅文华(49)

实用技术

- ‘马来 9 号’番木瓜引种表现及其配套栽培技术 林保平(53)
- 九龙红茶初制加工技术要点 林思棕,黄若展,林小端(56)
- 低产茶园改造的关键栽培技术 池仰坤(58)
- 福建蔬菜有机无土栽培优势及其关键技术 周录红,姚智雄(60)
- 东魁杨梅根腐病综合防治方法 赖邦莹,刘腾火(63)
- 连江近年引进的油桃品种及其评价 陈华勤,林永高,胡章琼,等(65)
- 闽中山地纽荷尔脐橙优质丰产栽培技术 陈美金(68)
- 蘑菇生产关键技术 陈汉宗(72)

信息广告

- 葡萄新品种——夏黑 (封面)
- 葡萄会议报道 (封二)
- 新品种‘夏黑’葡萄介绍 (封三)
- 《东南园艺》介绍 (封底)
- “第九届中国(平和)蜜柚节”会议相关通知 (插页)

MAIN CONTENTS

Effect of Xenia on Fruit Quality of ‘Wonhuwang’ Pear Cultivar	1
..... TIAN Rui, HU Hong-ju, YANG Xiao-ping, et al	
The Correlationship between Cone Characters and Seed Characters of <i>Sapindus mukorossi</i> Germplasm Resources	6
..... JIANG Cui-cui, LU Xin-kun, YE Xin-fu, et al	
Preliminary Studies on Introduction of Early-maturing Pear Cultivar ‘Cuiyu’	12
..... HUANG Ruo-zhan	
Preliminary Report on Introduction of Early-maturing Tangerine ‘Dafen No. 1’	16
..... WU XING-ming	
Comparative Test on Preservation Technologies of <i>Castanea Henryi</i>	19
..... XIN Wei-hua	
Studies on Design and Type Construction of Marking System for Forest Park	22
..... YAN Dan-dan, PAN Hui, ZHAO Ming	
Fertilizer Efficiency and Suitable Dosage of NPK Applied to Kyoho Grape	27
..... XUE Xiao-hong, ZHONG Yong-fa	
Regional Trial of Red Globe Grape in Fujian	30
..... LIU Xin-ming, LEI Yan, CHEN Ting, et al	
Primary Factor in Occurring of Downy Mildew in Kyoho Grape and Its Control Effect with Different Pesticides	34
..... PEI Chao-jian	
Effect of Changes of Meteorological Factors on Flower Number of Red Globe Grape	37
..... ZHANG Min-fu, QIU Quan-cheng, LIAO Wei-yuan, et al	
Characters and Molecular Identification of ‘HuiLiang’ <i>Vitis Davidii</i>	40
..... WANG Dao-ping, LEI Yan, SHI Jin-quan, et al	
Occurrence of Fruit Size Inhomogeneity in Kyoho Grape and Its Control	43
..... ZHAN Xiao-min, CHEN Ting, CAI Shen-hua, et al	
Integrated Application of Production Techniques with Production Control, Quality Improvement and Benefit Increase on Summer Black Grape	46
..... GAO Chao-yue, CAI Shen-hua, LIU Xin-ming, et al	
Key Techniques for Fine-quality and High-yield Cultivation of Summer Black Grape	49
..... HUANG Qing-xiu, FU Wen-hua	
Performace and Integrated Cultivation Techniques of ‘Malai No. 9’ Papaya	53
..... LIN Bao-ping	
Technical Points for Primary Processing of ‘Jiulong’ Black Tea	56
..... LIN Si-zong, HUANG Ruo-zhan, LIN Xiao-duan	
Key Cultivation Techniques for Renewal of Low Yield Tea Garden	58
..... CHI Yang-kun	
Advantages of Organic and Soil-less Culture of Vegetables in Fujian and Its Key Techniques	60
..... ZHOU Lu-hong, YAO Zhi-xiong	
Integrated Control of Root Rot of ‘Dongkui’ Waxberry	63
..... LAI Bang-ying, LIU Teng-huo	
Nectarine Cultivars Introduced in Lianjiang Recently and Their Evaluations	65
..... CHEN Hua-qin, LIN Yong-gao, HU Zhang-qiong, et al	
Fine-quality and High-yield Cultivation Techniques of ‘Newhall’ Navel Orange in Mountainous Region Intermediate Section of Fujian	68
..... CHEN Mei-jin	
Key Techniques of Mushroom Production	72
..... CHEN Han-zong	